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ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Προς:  Τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού κ. Κ. Πιερρακάκη 

ΘΕΜΑ: Δεσμεύεται η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Παιδείας για το άμεσο άνοιγμα της 
πλατφόρμας υποβολής αιτήσεων μετεγγραφών φοιτητών ΑΕΙ και της έκδοσης των σχετικών 
αποτελεσμάτων μετά την καθυστερημένη νομοθετική πρωτοβουλία της για τα οικονομικά και 
κοινωνικά κριτήρια των μετεγγραφών; 

Η Κυβέρνηση κατέθεσε με πολύ μεγάλη καθυστέρηση στις 18 Οκτωβρίου 2024, σε μορφή 
τροπολογίας, τις αλλαγές στο πλαίσιο των μετεγγραφών βάσει οικονομικών και κοινωνικών 
κριτηρίων που προβλέπονται στις διατάξεις των παρ. 2 και 3 άρθρου 75 ν. 4692/2020. 

Οι αλλαγές αυτές ήταν προς τη σωστή κατεύθυνση και για αυτό υπερψηφίστηκαν από την 
Κοινοβουλευτική Ομάδα του ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής, που είχε άλλωστε καταθέσει νομοθετική 
πρωτοβουλία, μεταξύ άλλων, για την εξίσωση των δικαιωμάτων των τρίτεκνων οικογενειών με 
αυτές των πολύτεκνων ήδη από τον Δεκέμβριο του 2018. 

Ωστόσο παρά το ότι τα δικαιώματα των πολύτεκνων στις μετεγγραφές των φοιτητών μεταξύ ΑΕΙ 
θα ισχύουν και για τους τρίτεκνους, ανακοινώθηκε από τον πρωθυπουργό στη Διεθνή Έκθεση 
Θεσσαλονίκης (ΔΕΘ) στις 7 Σεπτεμβρίου, χρειάστηκαν 40 μέρες, κατά τις οποίες παρεμβλήθηκαν 
8 νομοσχέδια (2 εκ των οποίων του Υπουργείου Παιδείας Θρησκευμάτων και Αθλητισμού), για 
να μετουσιωθούν σε συγκεκριμένες διατάξεις ενώ το ΦΕΚ του ν.5149/2024 που συμπεριέλαβε 
τις διατάξεις δημοσιεύτηκε στις 25 Οκτωβρίου 2024. 

Υπενθυμίζεται ότι πέρυσι η εγκύκλιος για τις μετεγγραφές ακαδημαϊκού έτους 2023-2024 
δημοσιεύτηκε στις 16 Οκτωβρίου 2023 και προέβλεψε προθεσμίες υποβολής των ηλεκτρονικών 
αιτήσεων μετεγγραφής/μετακίνησης από τη Δευτέρα 16 Οκτωβρίου 2023 μέχρι την Παρασκευή 
27 Οκτωβρίου 2023.  

Ωστόσο επειδή έως σήμερα οι ενδιαφερόμενοι για μετεγγραφές φοιτητές και οι οικογένειες 
τους δεν έχουν καμία επίσημη ενημέρωση για το πότε θα ανοίξει η πλατφόρμα υποβολής 
αιτήσεων μετεγγραφών φοιτητών ΑΕΙ, κάτι που προκαλεί μεγάλη αγωνία σε πολλούς από 
αυτούς, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Γιατί η Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας περίμενε 5 έτη για να αποφασίσει και να 
εξαγγείλει την εξίσωση των δικαιωμάτων των τρίτεκνων με τις πολύτεκνες στις μετεγγραφές 
των φοιτητών μεταξύ ΑΕΙ; 

2. Γιατί κατατέθηκε η τροπολογία 257/22 18.10.2024 που περιέχει την  τις αλλαγές στο πλαίσιο 
των μετεγγραφών βάσει οικονομικών και κοινωνικών κριτηρίων 40 ολόκληρες μέρες μετά 
την εξαγγελία του Πρωθυπουργού στη ΔΕΘ; 

3. Γιατί δεν είχαν ξεκινήσει νωρίτερα οι προετοιμασίες για την τροποποίηση της πλατφόρμας 
ώστε να είναι έτοιμη άμεσα μετά την ψήφιση των νέων διατάξεων; 
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4. Δεσμεύεται η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Παιδείας για το άμεσο άνοιγμα της 
πλατφόρμας υποβολής αιτήσεων μετεγγραφών φοιτητών ΑΕΙ και της ταχείας έκδοσης των 
σχετικών αποτελεσμάτων ώστε να μειώσει την αγωνία των ενδιαφερόμενων μαθητών και 
των οικογενειών τους; 

Ο Ερωτώντες Βουλευτές 
 

Οδυσσέας Κωνσταντινόπουλος 
 
 
 

Στέφανος Παραστατίδης 
 




